
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 370
Kan ministeren bekræfte, at når der i forslag til ny emissionsafgiftslov m.v., som Skatte-
ministeriet har sendt i høring, lægges op til at f.eks. fjernvarmeselskaber, der investerer 
i fangst af CO2, også skal betale CO2-afgift af CO2, der ikke udledes, betyder det, at 
fjernvarmekunderne i disse selskaber reelt kommer til at afholde omkostningerne både for 
fangst af CO2 og en CO2-afgift for CO2, der fanges og derfor ikke udledes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Steffen W. Frølund (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på steffen.froelund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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